
Inspraakbijdrage van SVA Zevenhuizen voor 
Raadsoverleg d.d. 4 juni 2025  
 
 
Geachte leden van de Raad, 
 
Mijn naam is Anja de Reus-Berends en ik ben voorzitter van sportvereniging SVA 
(Sport voor allen) te Zevenhuizen.  
Onze vereniging is een omni vereniging die bestaat uit de volgende afdelingen: 
tennis, volleybal, badminton, zumba, kindergym en een beweeggroep voor 
volwassenen in oprichting. Dit laatste doen wij in samenwerking met 
huisartsenpraktijk Zevenhuizen.  
Onze vereniging telt op dit moment zo'n 140 leden en voorziet in een belangrijke 
behoefte op sportgebied binnen Zevenhuizen.  
 
Als SVA-bestuur en tenniscommissie hebben wij de informatieavonden inzake het  
harmonisatietraject op 22 januari en 21 november 2024 bijgewoond. 
Op de bijeenkomst van 21 november werd duidelijk dat de huur voor SVA wordt 
verdubbeld; de huidige jaarhuur voor 2 kunstgrasbanen bedraagt € 2.180,00 en 
dit wordt in de nieuwe situatie € 4.324,00! Voor verenigingen die te maken 
krijgen met een forse huurverhoging bestaat de mogelijkheid voor een 
gefaseerde invoer van het nieuwe tarief. SVA kan gebruik maken van een 
ingroeiregeling waarbij SVA in maximaal 5 jaar naar het nieuwe tarief zal groeien 
met uitzondering van de jaarlijkse indicatie.  
Tijdens de bijeenkomst op 21 november 2024 hebben wij gevraagd naar een 
nadere onderbouwing van de nieuwe tarieven. Deze onderbouwing hebben wij op 
2 januari 2025 per mail ontvangen. Naar aanleiding van deze mail hebben wij op 
12 maart 2025 een mail gestuurd met diverse vragen/opmerkingen.  
Op 16 april 2025 hebben wij een reactie per mail ontvangen met een algemeen 
verhaal zonder dat er werd ingegaan op onze vragen/opmerkingen.  
Daarom willen wij nu graag gebruik maken van het spreekrecht.  
  
Tijdens de laatste kringbijeenkomst van tennisverenigingen in de regio 
Westerkwartier is gesproken over het harmonisatie traject. Bij deze 
kringbijeenkomst was ook een accountmanager van de sportbond KNLTB 
aanwezig. De KNLTB vindt het bijzonder dat binnen één sport niet echt 
geharmoniseerd wordt, want er wordt alleen geharmoniseerd bij verenigingen die 
nu huren van de gemeente Westerkwartier en reeds geprivatiseerde 
verenigingen blijven volledig geprivatiseerd.  
Tevens heeft de KNLTB ons gewezen op het verschil in tarieven tussen de diverse 
sporten. 
 
SVA deelt het blok kunstgras met korfbalvereniging KV Sparta. Door het deels 
verwijderbare hekwerk kunnen de tennisbanen bij grote korfbaltoernooien ook 
gebruikt worden als korfbal(oefen)veld. De ondergrond is in 2019/2020 in 
samenwerking met de sportbonden KNKV en KNLTB op elkaar afgestemd. 
De onderlaag van de tennisbanen is iets anders van samenstelling. Het gaat dus 
technisch om bijna dezelfde ondergrond. De totale oppervlakte van het blok 
kunstgras is ca. 4.350m2; hiervan gebruikt SVA ca. 1.252m2.  



Voor deze 1.252 m2 geldt een tarief van € 4.324,00 wat neerkomt op € 3,45 per 
m2 terwijl voor KV Sparta voor ca. 3.100m2 (ca. 3x zo groot) een tarief geldt 
van € 1.031,00 wat neerkomt op € 0,33 m2.  
SVA betaalt dus 10x zoveel huur meer per m2 dan KV Sparta terwijl de 
ondergrond technisch bijna hetzelfde is. Hier begrijpen wij helemaal niets van. 
Waarom is tennis zoveel duurder terwijl deze tak van sport net zo toegankelijk 
zou moeten zijn als korfbal en voetbal?  
 
In de tabel van de onderbouwing “betekening nieuwe veld- en baanhuur” d.d. 10 
december 2024 wordt onderscheid gemaakt tussen kunstgras tennis en gravel 
tennis. Bij kunstgras tennis wordt in de praktijk ook nog onderscheid gemaakt 
tussen rood en groen kunstgras waarbij laatstgenoemde goedkoper is.  
Bij SVA maken wij gebruik van groen kunstgras.  
Wij verwijzen hierbij naar de bijlage van de KNLTB “Vergelijking kosten veel 
voorkomende baansoorten over 30 jaar”.  
Waarom is het onderscheid tussen rood en groen kunstgras niet meegenomen? 
Verder valt uit dezelfde tabel op te maken dat korfbal slechts voor 1 veld betaalt 
ook al heeft men meerdere speelvelden terwijl tennis per baan betaalt. In 
Zevenhuizen liggen in het blok kunstgras 2 tennisbanen en 2 korfbalvelden.  
Waarom betaalt SVA een tarief per baan en KV Sparta een tarief totaal?  
Daarnaast valt op dat bij voetbal een negatief effect van € 11.000,00 en bij 
korfbal een negatief effect van € 2.000,00 ontstaat in de totale huuropbrengst 
terwijl bij tennis en hockey het effect nihil is. Het totale negatieve effect in de 
huuropbrengsten is dus € 13,000,00 terwijl één van de uitgangspunten van de 
harmonisatie budgetneutraal is. Hoe kan dit?  
 
SVA heeft zelf onderzoek gedaan naar de kosten van de renovatie van 2 
kunstgras banen. De bedragen in de offerte van een gerenommeerd bedrijf, dat 
door heel Nederland de aanleg en renovatie van tennisbanen verzorgt, komen 
niet overeen met de bedragen die zijn genoemd tijdens de informatiebijeenkomst 
van 21 november 2024. Desgewenst kunnen wij u, leden van de raad, deze 
offerte doen toekomen.  
 
Bij SVA leeft het gevoel dat er met 2 maten wordt gemeten. 
Bij tennis ligt het aantal gebruikers per baan veel lager dan bij korfbal en voetbal 
terwijl de tarieven veel hoger zijn.  
De tennisafdeling van SVA telt op dit moment 61 leden; een kleine afdeling dus.  
Bij een tarief van € 4.324,00 komt dit neer op een bedrag van ca. € 71,00 per 
lid! Daarbovenop komt nog de bondscontributie en de eventuele kosten van 
lessen. Op deze manier wordt tennis onbetaalbaar voor onze leden en komt de 
continuïteit van onze vereniging in gevaar.   
 
Samengevat hebben wij de volgende punten: 
➢ Waarom is tennis zoveel duurder dan korfbal en voetbal? 
➢ Waarom is het onderscheid in rood en groen kunstgras niet meegenomen? 
➢ Waarom betaalt SVA een tarief per baan en KV Sparta een tarief totaal? 
➢ Waarom is er bij voetbal en korfbal sprake van een negatief effect in de 

huuropbrengsten terwijl bij tennis en hockey het effect nihil is? Eén van de 
uitgangspunten van de harmonisatie is toch budgetneutraal?   

 
 
 



Wij willen graag afsluiten met de volgende belangrijke vragen: 
1) Wat is de lange termijnvisie van de gemeente Westerkwartier op het 

gebied van sport?  
2) Zit er verschil in visie voor de verschillende sporten? 
3) Hoe gaat het nu verder?  

 
Wij danken u, leden van de raad, voor uw aandacht.  
 
Bijlage: Vergelijking kostenoverzicht baansoorten KNLTB  
 
 
 
 


